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Sak 150/14  Forvaltningsrevisjon om kommunens organisering av 
sykehjemstjenester - spørsmål til bydelsutvalgene  

 

Arkivsak: 201400247 

Arkivkode: 126.2 

Saksbehandler: Therese Lundstedt 

 

Saksgang Møtedato Saknr 

Bydelsutvalget 15.09.14 150/14  

 

FORVALTNINGSREVISJON OM KOMMUNENS ORGANISERING AV 

SYKEHJEMSTJENESTER - SPØRSMÅL TIL BYDELSUTVALGENE  

 

Bakgrunn: 

Arbeidsutvalget fattet i sitt møte 02.06.2014, i sak 18/14, følgende vedtak:  

Sak «Forvaltningsrevisjon om kommunenes organisering av sykehjemstjenester – spørsmål til 

bydelsutvalgene» settes på sakskart til omsorgskomiteen og eldrerådet, som utarbeider forslag 

til svar på spørsmålene som fremgår av brevet fra Kommunerevisjonen. Svarene oversendes 

bydelsutvalget. 

 

Eldrerådet vedtok under sin behandling av saken i møtet 08.06.2014 (sak 41/14) følgende:  

Eldrerådet har på nåværende tidspunkt ingen innspill til Sak «Forvaltningsrevisjon om 

kommunenes organisering av sykehjemstjenester – spørsmål til bydelsutvalgene». 

 

I sitt møte 10.06.2014 behandlet omsorgskomiteen saken (sak 45/14) og fattet følgende vedtak 

med merknad: 

Omsorgskomiteen anser sak 45/14 som såpass viktig at komiteen ber BU anmode 

Kommunerevisjonen om ytterligere en -1- måneds svarfrist.  Dette for å kunne behandle saken 

på en seriøs og grundig måte. 

 

Merknad: 

Det vil bli opprettet en mailgruppe mellom medlemmene i omsorgskomiteen for utveksling av 

ideer og forslag.  Forslag til svar på spørsmålene som stilles til bydelsutvalgene vil bli 

oversendt til Bydelsutvalget innen en uke før behandling av saken. 

Omsorgskomiteens medlemmer ønsker å få tilsendtkopi av Kommunerevisjonens brev til 

bydelen i forbindelse med forvaltningsrevisjonen og bydelens svar.   

 

Basert på omsorgskomiteens vedtak, fattet bydelsutvalget følgende vedtak i sitt møte 

16.06.2014 (sak 118/14): 

Bydelsutvalget anmoder Kommunerevisjonen om ytterligere en -1- måneds svarfrist. Dette for å 

kunne behandle saken på en tilstrekkelig grundig måte. 

 

Med bakgrunn i vedtaket med anmodning om utsettelse, har bydelen fått utvidet svarfrist til 

01.10.2014, fra Kommunerevisjonen. 

 

Saken er satt til ny behandling i omsorgskomiteen og eldrerådet 08.09.2014. Vedtakene vil bli 

oversendt bydelsutvalget i etterkant av møtene. 
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Saken legges frem uten innstilling fra bydelsdirektør. 

 

 

 

Tove Stien /s        Jatinder Sharma /s 

bydelsdirektør        avdelingssjef 

 



 

   3 

 

Sak 151/14  Bestilling av oppstartsmøte - Plogveien 22 og 24 - 
Wetlesens vei 54  

 

Arkivsak: 201400435 

Arkivkode: 512 

Saksbehandler: Eigil Lunden 

 

Saksgang Møtedato Saknr 

Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 08.09.14 67/14  

Bydelsutvalget 15.09.14 151/14  

 

Tidligere vedtak i saken: 

Vedtak fra tidligere behandling(er) mangler. 

 

BESTILLING AV OPPSTARTSMØTE - PLOGVEIEN 22 OG 24 - WETLESENS VEI 

54  

 

Sammendrag: 

Det vises til bestilling av oppstartsmøte- videresending - Plogveien 22 og 24 – Wetlesens vei 

54 fra Plan- og bygningsetaten. Vedrørende svarfrist har administrasjonen vært i kontakt med 

plan- og bygningsetaten og fått utsatt fristen til etter avholdt bydelutvalgsmøte. 

 

Saksframstilling: 

Undervisningsbygg har startet oppgradering av Manglerud skole. Manglerud videregående 

skole skal legges ned og hele skoleområdet skal bli barne- og ungdomsskole. Mellom 

barneskolen og videregående skolen er det i dag en kjøreveg som ønskes flyttet ut av 

skolegården. Dette for å åpne hele skoleplassen og få trafikkfri skolegård for barn og ungdom. 

Det ønskes derfor å tilrettelegge for en ny adkomstvei. 

 

Hvilke hovedutfordringer har forslaget? 

Forslaget innebærer reduksjon av friområde som følge av omlegging av turvei. Turvei foreslås 

lagt om for bedret adkomstforhold.   

 

Bydelsadministrasjonens vurderinger: 

Bydel Østensjø er positive til intensjonen om en trafikkfri skolegård.  

Forslaget med ny adkomstvei innebærer at trafikken flyttes nærmere eksisterende fritidsklubb, 

Manglerudklubben. Det bes om at drift av Manglerudklubben hensyntas i det videre 

planarbeidet, og at det fokuseres på gode parkeringsløsninger. Parkering i dagens situasjon er 

tidvis svært problematisk. 

Videre bes det om at planarbeidet må redegjøre for konsekvensene for Østensjøområdet 

miljøpark og reduksjon av friområde, med vurdering av avbøtende tiltak.  

 

Planforslaget er diskutert med bydelens barnerepresentant, som støtter bydelsadministrasjonens 

vurderinger. 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

Bydel Østensjø er positive til intensjonen om en trafikkfri skolegård.  

Forslaget med ny adkomstvei innebærer at trafikken flyttes nærmere eksisterende fritidsklubb, 

Manglerudklubben. Det bes om at drift av Manglerudklubben hensyntas i det videre 
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planarbeidet, og at det fokuseres på gode parkeringsløsninger. Parkering i dagens situasjon er 

tidvis svært problematisk. 

Videre bes det om at planarbeidet må redegjøre for konsekvensene for Østensjøområdet 

miljøpark og reduksjon av friområde, med vurdering av avbøtende tiltak.  

 

 

 

Tove Stien /s        Kari Bjørneboe /s 

bydelsdirektør        bydelsoverlege 

 

 


